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PROTOKÓŁ NR XXIX/2017
z przebiegu XXIX sesji Rady Miejskiej w Choszcznie,

która odbyła się 20 września 2017 r. w Choszczeńskim Domu Kultury
ul. Bohaterów Warszawy 17 w Choszcznie.

W sesji uczestniczyło 20 radnych. Skład ustawowy Rady - 21 osób.

Nieobecny radny Zbigniew Zółkiewicz.

Porządek sesji.
l. Otwarcie obrad.

2. Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Miejskiej.
3. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał:

- druk 218 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej

oznaczonej numerami działek 1381 i 1382, położonych w obrębie ewidencyjnym nr 3
m. Choszczno,

- druk nr 219 w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu nr RPZP.07.00-32-

K003/17 pn. „Zbuduj Aktywność Zawodową = ZAZ w Choszcznie" w ramach

Działania 7.2 Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa
Zachodniopomorskiego na lata 2014-2020,

- druk nr 220 w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy
Choszczno na lata 2017-2023,

- druk nr 221 w sprawie określenia zasad i trybu przyznawania stypendium i nagród

w dziedzinie kultury,
- druk nr 222 w sprawie zmian budżetu Gminy Choszczno na rok 2017,

- druk nr 223 w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/173/2016 Rady Miejskiej w
Choszcznie z dnia 21 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy
finansowej Gminy Choszczno na lata 2017 - 2030, zmienionej uchwałą

Nr XXIV/196/2017 Rady Miejskiej w Choszcznie z dnia 30 marca 2017 r., Nr
XXVI/202/2017 Rady Miejskiej w Choszcznie z dnia 17 maja 2017 r. i Nr
XXVII/207/2017 Rady Miejskiej w Choszcznie z dnia 9 czerwca 2017 r.

4. Informacja o złożonych oświadczeniach maj ątkowychBunnistrzowi Choszczna za

rok 2016.
5. Informacja Burmistrza Choszczna z przebiegu wykonania budżetu Gminy Choszczno

za I półrocze 2017 r.
6. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami i wykonania uchwał Rady

Miejskiej.
7. Interpelacje i zapytania radnych.
8. Wolne wnioski i informacje.

9. Zakończenie obrad.

Przebieg sesji:
Ad l. P. Bogusław Szymański Przewodniczący Rady Miejskiej w Choszcznie o godzinie
12:00 otworzył obrady XXIX sesji Rady Miejskiej w Choszcznie. Przywitał radnych Rady
Miejskiej, pana Roberta Adamczyka Burmistrza wraz z pracownikami, zaproszonych gości,

sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli.

Dalej pan Bogusław Szymański Przewodniczący Rady stwierdził na podstawie listy
obecności, że w obradach uczestniczy 20 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania

prawomocnych uchwał. Do liczenia głosów poprosił radną p. Beatę Chmielewską, która

wyraziła zgodę.
Pan Przewodniczący złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały na

druku nr 224 w sprawie zmiany uchwały Nr XL/356/2014 Rady Miejskiej w Choszcznie z
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dnia 27 czerwca 2014 r. w sprawie wysokości opłat za świadczenia udzielane przez publiczne

przedszkola prowadzone przez Gminę Choszczno oraz za pobyt dziecka w oddziale

źłobkowym publicznego przedszkola prowadzonego przez Gminę Choszczno. Projekt ten był

omawiany na wszystkich komisjach. Radni 20 głosami „za" przyjęli projekt uchwały na druku
nr 224, który będzie rozpatrywany po druku 223.
Pan Burmistrz złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały na druku nr
220. Radni 20 głosami „za" wycofali z porządku obrad druk nr 220.

Więcej zmian do porządku obrad nie było.
Ad 2. W kolejnym punkcie porządku radni przyjęli protokół z XXVIII sesji bez
odczytywania - 20 głosami „za".

Ad 3. W punkcie rozpatrywania projektów i podejmowania uchwał objaśniane byty i
podejmowane uchwały na drukach:
- druk 218 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej oznaczonej

numerami działek 1381 i 1382, położonych w obrębie ewidencyjnym nr 3 m. Choszczno,

omówił pan Burmistrz Robert Adamczyk.

W dyskusji radny Paweł Nahorski zapytał czy na tych działkach są sieci wodociągowe i
kanalizacyjne, czy jest możliwość zabezpieczenia interesów gminy w postaci shiżebności.
Pan Burmistrz odpowiedział, że jeśli takie sieci są, to zostaną wpisane służebności w akcie

notarialnym. Więcej pytań nie było i radni 20 głosami „za" uchwałę podjęli.
Uchwala Nr XXIX/215/2017.
- druk nr 219 w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu nr RPZP.07.00-32-K003/17 pn.

„Zbuduj Aktywność Zawodową ~= ZAZ w Choszcznie w ramach Działania 7.2 Regionalnego

Programu Operacyjnego Województwa Zachodmopomorskiego na lata 2014-2020, omówił

pan Burmistrz Robert Adamczyk. Dyskusji nie było. Radni 20 głosami „za" uchwałę podjęli.
Uchwala Nr XXIX/216/2017.
- druk nr 221 w sprawie określenia zasad i trybu przyznawania stypendium i nagród w

dziedzinie kultury przedstawił i omówił radny Stefan Szemlij Przewodniczący Komisji
Oświaty i Kultury jeden z wnioskodawców projektu uchwały. Radny wprowadził
autopoprawki, które były omawiane na komisjach i radni otrzymali papierową wersję z
naniesionymi poprawkami. W dyskusji radna pani Teresa Kasior w § 5 pkt 5 zwróciła uwagę

na brak terminu do kiedy należy składać kandydatury i prosi o wyjaśnienie.
Radny Stefan Szemlij wyjaśnił, że w § 3 ust 3 jest zapisany termin.
Radna Teresa Kasior złożyła wniosek o wycofanie projektu uchwały i jeszcze raz jego

przepracowanie.

Radny Stefan Szemlij uważa, że wszystko jest czytelne i należy procedować tą uchwałę.
Przewodniczący obrad poddał wniosek radnej Teresy Kasior pod głosowanie. Za wycofaniem

projektu na druku nr 221 zagłosowało 3 radnych 17 było przeciwnych. Wniosek nie

przeszedł.

Dalej w dyskusji glos zabrał radny Paweł Nahorski i zwrócił uwagę na § 2 ust 6 podpunkt a
(pomylił się, chodzi o § 6 ust. l pkt. 2 podpunkt a).
Radny Stefan Szemlij wyjaśnił, że co roku będą przyznawane nagrody za rok poprzedni, nie

muszą co roku te same osoby otrzymywać nagrody.

Dyskusja została zakończona.
Radni 17 głosami „za" przy 3 głosach „wstrzymujących się" uchwałę podjęli.
Uchwala Nr XXIX/2l7/2017.
- druk nr 222 w sprawie zmian budżetu Gminy Choszczno na rok 2017, omówiła pani Barbara

Król Skarbnik Gminy. W dyskusji radna Teresa Kasior zwróciła uwagę na kwotę 80 tyś zł na
remont komina na terenie PEC-u. Poinformowała, że otrzymała od pana Burmistrza kopię
umowy ze sprzedaży udziałów PEC. Urządzenia są własnością PEC, a działka i budynki są
własnością gminy. Po odliczeniu podatku VAT gmina otrzymuje 53 tyś zł rocznie za
dzierżawę nieruchomości i budynków. W umowie nie ma zapisu, że właściciel PEC-u nie



może podnajmować urządzeń gminy, chodzi o komin na którym są anteny. Nie wiemy jaki
jest dochód z poddzierżawiania majątku gminy. Radna prosi o zweryfikowanie umowy i

wpisanie, że właściciel nie może podnajmować majątek gminy.
Pan Burmistrz powiedział, że ta umowa zostanie jeszcze raz przepatrzona i zweryfikowana po

konsultacji z radnymi.

Radny Paweł Nahorski zapytał, czy Spółka PEC jest płatnikiem od podatku niemchomości.
Pan Burmistrz odpowiedział, że jest płatnikiem od nieruchomości i gdy zorientuje się
dokładnie to poinfonnuje radnego. Więcej dyskusji nie było.
Radni 20 głosami „za" uchwałę podjęli. Uchwała Nr XXIX/218/2017.
- druk nr 223 w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/173/2016 Rady Miejskiej w Choszcznie z
dnia 21 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy

Choszczno na lata 2017 - 2030, zmienionej uchwałą Nr XXIV/196/2017 Rady Miejskiej w
Choszcznie z dnia 30 marca 2017 r.. Nr XXVI/202/2017 Rady Miejskiej w Choszcznie z dnia
17 maja 2017 r. i Nr XXVII/207/2017 Rady Miejskiej w Choszcznie z dnia 9 czerwca 2017 r.
omówiła pani Barbara Król Skarbnik Gminy. Dyskusji nie było. Radni 20 głosami „za"
uchwałę podjęli. Uchwala Nr XXIX/219/2017.
- druk nr 224 w sprawie zmiany uchwały Nr XL/356/2014 Rady Miejskiej w Choszcznie z
dnia 27 czerwca 2014 r. w sprawie wysokości opłat za świadczenia udzielane przez publiczne
przedszkola prowadzone przez Gminę Choszczno oraz za pobyt dziecka w oddziale

żłobkowym publicznego przedszkola prowadzonego przez Gminę Choszczno omówił Pan
Burmistrz. Dyskusji nie było. Radni 20 głosami „za uchwałę podjęli.
Uchwała Nr XXIX/220/2017.
Ad 4. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych Burmistrzowi Choszczna za

rok 2016. Pan Bogusław Szymański Przewodniczący Rady odczytał złożoną do Rady
informację od Burmistrza dotyczącą złożonych oświadczeń majątkowych podległych
pracowników. Uwag nie było.
Ad 5. Informacja Burmistrza Choszczna z przebiegu wykonania budżetu Gminy Choszczno

za I półrocze 2017 r. Dyskusji ani uwag nie było.
Ad 6. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami i wykonania uchwał Rady Miejskiej
radni przyjęli bez uwag.
Ad 7. Interpelacje i zapytania radnych. Radny Andrzej Zakrzewski złożył interpelację na
temat złej nawierzchni ulicy Matejki przy bloku nr 47 z prośbą o naprawienie.
Ad 8. Wolne wnioski i informacje. Radna Teresa Kasior w tym punkcie zwróciła się do pana

Burmistrza o interwencję dotycząca ogrzewania już mieszkań przez PEC. Radny Stefan

Szemlij dodał podziękowania panu Piotrowi Figasowi za przygotowanie projektu uchwały
druk nr 221 w sprawie przyznawania stypendiów. Przewodniczący Rady poinformował

zebranych o już obowiązujących zmianach nazw ulic.

Ad 9. Wobec wyczerpania porządku obrad p. Bogusław Szymański Przewodniczący Rady
Miejskiej w Choszcznie zamknął obrady XXIX sesji Rady Miejskiej w Choszcznie dziękując
wszystkim za udział. Sesję zakończono o godzinie 12:55.

Protokołowała Anna Fic-Łasowska.
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